

СОДЕРЖАНИЕ

ПЕДАГОГИКА

Кекеева З.О. Проблема воспитания культуры безопасности личности в воспроизведстве народных традиций калмыков	8
Намруева Л.В. Состояние здоровья молодёжи республики	14
Шарманджиев Д.А. Пример как средство формирования духовно-нравственных ценностей молодежи Республики Калмыкия	23

ФИЗИКА

Батырев А.С., Бисенгалиев Р.А., Шивидов Н.К. Влияние лазерного облучения на спектры фотопроводимости кристаллов CdS	30
Бембитов Д.Б., Михаляев Б.Б. Структура быстрой радиальной моды во вспышечной корональной петле	35
Бембитов Д.Б., Михаляев Б.Б. Резонансное возбуждение радиальных колебаний в корональных магнитных трубках	41

ТЕХНИЧЕСКИЕ НАУКИ

Онкаев В.А., Сангаджиев М.М. Подземные воды Республики Калмыкия и ее геолого-экологические особенности	48
---	----

ЭКОНОМИКА

Боджаева В.В., Сангаджиева Д.В. Актуальные проблемы развития ГЧП в регионах России	58
Нимгиров А.Г. Государственная политика по развитию сельскохозяйственной кооперации в Республике Калмыкия	62
Сарсембеков Н.Т., Уразгулов Р.К. Интегрирование образования, науки и бизнеса – как фактор изменения человеческого капитала и индустриального роста	66

ЮРИСПРУДЕНЦИЯ

Лиджеева К.В., Рубеко Г.Л. Особенности осуществления патентных прав в Российской Федерации	78
Рубеко Г.Л. Инвестиционная деятельность в Республике Калмыкия: проблемы правового регулирования	82
Ольдеева Д.А. Терроризм. Проблемы борьбы с ним. Пути устранения методами экономического, военного и религиозного воздействия	87

CONTENTS

PEDAGOGICS

Kekeeva Z.O. The problem of training personal safety culture in the process of reproduction native Kalmyk traditions	8
Namrueva L.V. Indicators of youth health in Kalmyk Republic	14
Sharmandzhiev D.A. Example as a means of formation of spiritual and moral values of youth in Kalmyk Republic	23

PHYSICS

Batyrev A.S., Bisengaliev R.A., Shividov N.K. The influence of the laser irradiation on the photoconductivity spectra of Cds crystals	30
Bembitov D.B., Mikhalyaev B.B. The structure of the fast sausage wave in the flaring coronal loop	35
Bembitov D.B., Mikhalyaev B.B. The resonance excitation of fast sausage waves in coronal magnetic flux tubes	41

TECHNICAL SCIENCE

Onkayev V.A. Sangadzhiev M.M. Ground water of Kalmyk Republic and its geological and ecological peculiarities	48
--	----

ECONOMY

Bodzhaeva V.V., Sangadzhieva D.V. Actual problems of development of public-private partnership in regions of Russia.....	58
Nimgirov A.G. The state policy for the development of agricultural cooperatives in the Republic of Kalmykia.....	62
Sarsembekov N.T., Urazgulov R.K. Integration of education, science and business as a factor of human capital change and a factor of industrial growth.....	66

JURISPRUDENCE

Lidzheeva K.V., Rubeko G.L. Features of patent rights in Russian Federation	78
Rubeko G.L. Investment activity in the Republic of Kalmykia: problems of legal regulation	82
Oldeeva D.A. Terrorism. The problems of struggle with terrorism. The ways of their elimination with methods of economic, military and religious impact	87